
 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Τετάρτη 13 Νοεμβρίου 2024 
  
  
Προς τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής, κ. Χρήστο Στυλιανίδη 

Προς τον Υπουργό Υγείας, κ. Σπυρίδωνα-Άδωνι Γεωργιάδη 

 

Θέμα: «Επείγουσα ανάγκη για την παράδοση πλωτού ασθενοφόρου στη Βόρεια 

Εύβοια – Ενημέρωση για την πρόοδο της σύμβασης» 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

 

Η Βόρεια Εύβοια εξακολουθεί να αντιμετωπίζει σοβαρά προβλήματα υγειονομικής 

κάλυψης, εξαιτίας των περιορισμένων χερσαίων υποδομών και των δυσκολιών 

πρόσβασης σε δομές υγείας, ιδιαίτερα κατά τους χειμερινούς μήνες. Με την έλευση 

του επερχόμενου χειμώνα, η περιοχή κινδυνεύει για άλλη μια φορά να αποκοπεί λόγω 

των συχνών καιρικών φαινομένων που καθιστούν τις οδικές μετακινήσεις επισφαλείς, 

επιτείνοντας την ανάγκη για άμεση πρόσβαση σε υπηρεσίες υγείας. Η ύπαρξη ενός 

πλήρως εξοπλισμένου πλωτού ασθενοφόρου κρίνεται αναγκαία, ώστε να 

εξασφαλίζεται η ασφαλής και άμεση διακομιδή ασθενών προς τα νοσοκομεία Λαμίας 

και Χαλκίδας και να καλύπτονται οι υγειονομικές ανάγκες της απομακρυσμένης αυτής 

περιοχής. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1360

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/11/2024



Σύμφωνα με τις απαντήσεις που έλαβα στην 2590/15-01-2024 ερώτησή μου, η 

σύμβαση για την προμήθεια του πλωτού ασθενοφόρου τελεί υπό τον έλεγχο 

νομιμότητας από το Ελεγκτικό Συνέδριο. Συνολικά, η προμήθεια των έντεκα σκαφών 

προβλέπεται να ολοκληρωθεί σε 19 μήνες από την υπογραφή της σύμβασης

Συγκεκριμένα, το πρώτο σκάφος θα παραδοθεί εντός τεσσάρων (04) μηνών από την 

επομένη της υπογραφής της σύμβασης, ενώ τα υπόλοιπα θα παραδίδονται ένα (01) 

σκάφος ανά σαράντα πέντε (45) μέρες από την επομένη της παράδοσης του πρώτου 

σκάφους.  

Επειδή οι κάτοικοι της Βόρειας Εύβοιας συνεχίζουν να αντιμετωπίζουν ανυπέρβλητες 

δυσκολίες για την άμεση και ασφαλή διακομιδή ασθενών. 

Επειδή οι κάτοικοι της Β. Εύβοιας συνεχίζουν να στερούνται αυτό το κρίσιμο μέσο 

μεταφοράς. 

 

Ερωτάσθε, 

 

1. Σε ποιο ακριβώς στάδιο βρίσκεται ο έλεγχος νομιμότητας της σύμβασης για την 

προμήθεια του πλωτού ασθενοφόρου και ποιο είναι το προβλεπόμενο 

χρονοδιάγραμμα για την υπογραφή της; 

2. Υπάρχει πρόβλεψη για την προσωρινή κάλυψη των αναγκών διακομιδής 

ασθενών στη Βόρεια Εύβοια, μέσω της μίσθωσης πλωτού ασθενοφόρου ή 

άλλων εναλλακτικών λύσεων, έως ότου παραδοθεί το νέο σκάφος; 

3. Πότε προβλέπεται η παραλαβή του πλωτού ασθενοφόρου για τη Β. Εύβοια, 

δεδομένων των υγειονομικών αναγκών της περιοχής; 

 

     Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 

                                  




